
 

 

REFERAT nr  

 1 / 18 
 

Sør-Varanger 

Travlag 

  

Tid: (dato, fra kl til kl): 13.02.18 kl.  Sted: Sandnes, hos Beathe 

Innkalt av:  Leder Birgit Ingebrigtsen   

Ordstyrer: Birgit Ingebrigtsen  Referent: Siren Vonka Danielsen 

Deltakere: 

 

 

Siren Vonka, Birgit 

Ingebrigtsen, Beathe 

Tverland, Kristin 

Andersen, Bjørge 

Pedersen og Merethe 

Håkosen  

  

Ikke møtt: Andrine Alme og Sonja 

Jensen  

  

 

 

Saks 
Nr: 

Sak Vedtak/konklusjon: Ansvarlig/
tidsfrist 

1. Referat fra sist møte Kurs/foredrag: Birgit søker om tilskudd til 

kurs/foredrag.  

 

2. Trenings avgift 300,- pr. hest. Maks 500,- for alle hester eid av 

samme person. Giro deles ut til alle hesteeiere.  

De som ikke betaler treningsavgift, kan bruke banen 

for 100,- per gang. 

 

Siren 

3.  Kasserer Kristin Andersen blir vår nye kasserer. Siri gir 

henne opplæring.  

 

4. Løpsdager 2018 Løpsdagen nærmer seg fort, og frist for å sende inn 

til løpsbulletin er rett rundt hjørnet. Få en avklaring 

på hvordan løp vi skal ha/søke på.  

02.06.18 Pinsetravet RP + LL m/premie tilskudd 

11.08.18 Barentstravet RP + LL m/premie tilskudd 

06.10.18 Høstløpet LL m/premie tilskudd 

Birgit/ 

Bjørge 

 

5. Valgkomite Vi mangler fortsatt 2 stk til valgkomiteen. Siren har 

snakket med Linda, hun går inn i valgkomite. Så 

foreløpig har vi Mari og Linda. 

Skal være 3 stk + 1 vara.  

Noen av våre medlemmer som ønsker å sitte i 

valgkomite?   

 

6.  Arrangement og løps 

komite 

Løpskomite tar seg av løps innbydelse, innsending 

til løpsbulletin og legge ponniløp inn i terminlisten 

for alle løpsdager for 2018.  
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#            

          
 

 
 
 

7. Søke tilskudd Fefo`s Grønne midler, søknads frist 15. februar og 

15. august.  

Kulturmidler mm. Sør-Varanger Kommune, 

søknadsfrist 15.mars.  

Hestensdag: Søketilskudd og effekter til dagen.  

Birgit 

8.  Premier  Vi har en del premier, dessverre så er det en del 

kaos i tårnet, så ingen oversikt over hvor mye 

premier som er igjen. Vi har nok av dekken. Masse 

krus og termokopper, men håper å få solgt noe av 

det. Bestille inn mere rosetter til Barentstravet.  

 

Siren 

9. Kiosk Kaffetrakter er ødelagt, Birgit kjøper inn ny.  

I fjord snakket vi om å kjøpe brukt kjøleskap med 

fryser for å selge is på våre løpsdager. Følge med på 

kjøp og salg side på facebook om noen selger et 

billig kjøleskap m/fryser.  

 

10. Sponsorer Sponsorer til løps program, følgende bedrifter blir 

spurt å fordelt mellom styret.  

Sette opp avtale for 2-3 år, i stedefor 1 år.  

Go`helse- Birgit 

Brillehjørner- Birgit  

Joker- Birgit  

K-Marked- Siri? 

Nord1Marked- Siri? 

Kirkenes Dyreklinikk- Siren  

Monter- Birgit 

Coop Marked Svanvik- Kristin  

Scandic- Birgit  

Comfor Rørlegger- Andrine/Sonja 

Cafe Visit- Siren  

Sør-Varanger Avis- Andrine/Sonja 

Mobil Data- Birgit  

Bøndernes innkjøpelag- Birgit  

Neiden Fjellstue- Siri? 

Trafikkskolen Ole- Andrine/Sonja 

Kirkenes trafikk skole- Beathe  

Sjøsiden Senter- Beathe  

Biltema- Beathe  

Tess- Birgit  

Amfi- Birgit 

 

 

Styret 
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Cubus- Merethe  

Bensinstasjonene- Andrine/Sonja 

Rema 1000 Kirkenes- Birgit 

Rema 1000 Hesseng- Siren  

Nordgaard Motor- Birgit 

Prix- Merethe  

Sundquist- Beathe  

Ritz- Birgit 

Pizza Bakeren- Andrine/Sonja  

Jernia- Andrine/Sonja  

Vonka Sjøtjenester- Siren  

Mesta- fortsetter å ha sin annonse i programmet, da 

de har sponset med masse salt.  

11. Møter, tid og sted Vi fortsetter med å ha medlems møter på Scandic, 

fast pris til lag og foreninger på 550,-  

 

12. Dugnader  I år må vi være flinkere på å sette opp dugnader og 

ikke minst ALLE medlemmer må bli flinkere til å 

stille opp.  

Vi trenger et par nye benker og bord, da 2 stk er 

ødelagt.  

Kjøpe inn matte til å ha utenfor inngangs dør til 

tårnet og kiosk (plast med pigger). 

Bygge skur til saltet, rydde inni og utenfor tårnet, 

tette vindu i kiosken og ordne med vann til kiosk og 

hester, MÅ tas på første dugnad i mai.  

 

13. Funksjonær Vi har en del funksjonærer i laget, men fortsatt ikke 

nok. Hvem ønsker å ta funksjonær kurs?  

Kristin og Merethe ønsker å ta funksjonær kurs.   

Siren og Birgit ønsker å ta hovedfunksjonær kurs. 

 

   

  

 

 

 

Neste Møte:  

Dato:  

Referent 

Sign 
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